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Komisyonumuz, 06.08.2008 tarihinde ilk toplantısı Oda Yönetim Kurulu ile 

birlikte gerçekleştirmiş olup, görev dağılımı yapılmıştır.  

Komisyon Başkanı : Mustafa GÜLŞEN 
Başkan Yardımcısı : Özgür Mesut ÇAKIR 
Sekreter   : Tamer KÖROĞLU 
Gündem olmadığı için her ayın ilk Salı günü toplanılmak üzere toplantı sona 

ermiştir.  

Komisyon, 2 Eylül 2008 tarihinde ikinci toplantısını gerçekleştirmiş. 
Toplantıda, oda yayını olarak bülten çıkarılması, Oda web sitesine canlılık 
kazandırılması için gerekli araştırmaların yapılması hususunda karar alınmıştır. 
Bülten konusunda çalışmalar başlatılmıştır.  1 aylık zaman zarfında bülten içeriği 
hazırlanmış, ofset baskı yapan firmalardan fiyat teklifleri toplanarak yönetime 
sunulmuştur. Ancak, Dünyayı ve dolayısıyla ülkemizi de etkileyen finansal kriz 
nedeniyle, oda yönetimi ve komisyonumuzun ortaklaşa oluruyla bülten,  kağıt 
ortamında değil, elektronik ortamda hazırlanarak maliyetinin sıfıra düşürülmesi 
kararlaştırılmıştır.  

Komisyon, 2 Ekim 2008 tarihinde üçüncü toplantısını gerçekleştirmiştir. 
Toplantı yeri, bilgisayar laboratuarı sınıfı olarak belirlenmiştir. Komisyon üyeleri, 
diğer il odalarının Web sitelerini dolaşarak, odamız web sitesi ile karşılaştırması 
yapılmış ve oda bilgi işlem birimine farklar iletilmiştir. Oda Web sitesinin e-oda 
projesiyle birlikte yeniden değişeceği bilgisi üzerine bu farkların ilavesi 
ertelenmiştir. Halen e-oda projesi devam etmektedir. 

Komisyon, 5 Kasımda verilecek olan BSBA formlarının yoğunluğu nedeniyle, 
toplantıyı diğer ayla birleştirmek üzere ertelemiştir. 

Komisyon, 5 Aralık 2008 tarihinde dördüncü toplantısını gerçekleştirmiştir. 
Toplantıda e-bülten içeriği ve oda web sitesinde nasıl yayınlanacağı konusunda 
çalışmalar yapmıştır. Oda Web sitesinin açılmasındaki yavaşlık sorununu 
tartışmaya açılmıştır. Sorunun kaynağı, üye bilgilerinin güvenliği nedeniyle, web 
yayınını oda binasından yapılmasından kaynaklandığı tespit edilmiştir. Gerekli 
araştırmalar yapılarak, üye bilgilerinin yine odamızda kalması şartıyla, ana sayfanın 
hızlı bir sunucu firmasından yapılması kararlaştırılmıştır.  

Ayrıca Oda üyelerinin odaya eklenen duyurulardan haberdar olabilmeleri için, 
Oda Haber Portalı Programı hazırlatılmış ve denemelere başlanılmıştır. 


